

整燙系列 FUSING PRESS SERIES

連續式黏合機 OP-60LN/60LNII CONTINUOUS FUSING PRESS MACHINE

用途：

- ★ 新一代針對中小客戶而設計，滿足製衣行業中部份高溫黏合需要，特別為製衣領片、袖片等。

優點：

- ★ 機座配備活動滾輪，使搬運更容易。
- ★ 特殊設計之撥離裝置，使黏片更容易剝離皮帶。
- ★ 多段式清潔皮帶系統，保證皮帶在最佳清潔情況下。
- ★ 特別設計之收料平台，減輕操作人員之勞動強度。
- ★ 特殊之防偏皮帶設計，免除皮帶跑偏之憂，延長皮帶使用壽命。
- ★ 採用超強冷卻系統，讓黏合後的布料在極短時間內定型，保證黏合效果。

- ★ 壓力滾輪採用矽膠包覆氣缸加壓法，讓壓力保證在穩定且平均分佈的每一點。
- ★ 採用監控系統，可監控發熱系統電路，及壓力等是否正常運作，讓維修工作更簡易方便。
- ★ 獨立二段加熱系統，可針對不同的溫度進行最佳調節，並由電子溫度控制器控制溫度達到恆溫效果，其誤差值降至最低。
- ★ OP-60LN為單段加壓；OP-60LNII為雙段加壓。



OP-60LNII

Application :

- ★ Designed to satisfy the high temperature fusing demands for collars and cuffs.

Feature :

- ★ Equipped with the wheels for convenient mobility.
- ★ Special "strip off device" facilitates the interlining stripped from the belt easily.
- ★ Equipped with the belt-cleaning system assures the belts on the best clearness condition.
- ★ Special-designed table for material feeding and exit gives the operator working at ease.
- ★ Special belt design keeps the belt balanced in track and extends duration of the belt.
- ★ The special pressure system ensures the fabric and fusible interlining to be bonded perfectly.
- ★ Pressure rollers are made by silicone, which ensure the power of pressure giving is stable and equal.
- ★ It is equipped with auto diagnosis system to monitor the heating system and pressure whether all components are working properly in order to maintain the machine easily.

- ★ Individual two-step heating system can be adjusted for various demands. And the micro thermostat can minimize the temperature difference to the minimum.
- ★ OP-60LN is single pressure system. OP-60LNII is double pressure system.

規格 Specification

型號Model	OP-60LN	OP-60LNII
電壓Power Supply	3P/380V	
馬達功率Motor	0.2KW	
電熱功率Heater	9.1KW	
最大壓力 Max Pressure	5kg/cm ²	
設定溫度Temperature	0~200℃	
黏合寬度Fusing Width	600mm	
黏合時間Fusing Time	5~34secs	
機器尺寸L×W×H Dimensions(mm)	3220×1000×1340	3220×1000×13
裝箱尺寸L×W×H Packing Volume(mm)	2580×1150×1570	2580×1150×15
淨重/毛重N.W./G.W	290/370kgs	310/390kgs